
Socializácia je úžasná vec 

(Rozhovor s produktovým a priemyselným dizajnérom Michalom Staškom) 

 

Významný slovenský dizajnér a rodák z Piešťan, Michal Staško, držiteľ mnohých prestížnych 

ocenení (napríklad Krištáľové krídlo 2013, Reddot Design Award 2013, Národná cena za 

produktový dizajn 2015), patrí k osobnostiam, ktoré sa v našej knižnici cítia ako doma. 

Nakoniec, výsledky jeho nápaditej, tvorivej práce môžu čitatelia a návštevníci vidieť 

a obdivovať aj v našich priestoroch. V nasledujúcom rozhovore sme sa ho spýtali, ako prežíva 

tieto dni a týždne.    

 

Práca dizajnéra nespočíva len v sedení za počítačom, alebo v ateliéri. Dôležitú zložku 

tvorí aj stretávanie sa s ľuďmi, porady, konzultácie. Vy ako jeden z najúspešnejších 

v tomto obore by ste o tom určite vedeli rozprávať. Ako Vás v tomto smere ovplyvnila 

súčasná kríza? Nájdete si vôbec čas na oddych, alebo práve teraz cítite väčšiu 

inšpiráciu a chuť tvoriť nové veci?  

Socializácia je úžasná vec. Moje obľúbené kaviarne mi veľmi chýbajú. Čas na oddych nie je, 
ale mám trochu viac času na šport. Oddychovať sa nedá, lebo kreatívci sa musia pripravovať 
na nové časy, keď sa budú musieť ešte ťažšie predať. Chuť tvoriť nové veci je pre kreatívcov 
ten najlepší a najkrajší adrenalín, ktorý všetci potrebujú... Napriek tomu, že kreatívny biznis 
postihne táto situácia výrazne, verím že to šikovní ľudia zvládnu tak, ako už po stáročia. 
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